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                                    INTERPELACJA

dot. Ekrany przy DK1 – zła widoczność przy skrętach w ulice
osiedlowe.

Szanowny Panie Prezydencie, 

proszę o weryfikację i zmianę odległości ekranów dźwiękochłonnych na 
wskazanych na zdjęciach miejscach. Docierają do mnie coraz częstsze
informacje od kierowców i rowerzystów, że w tych miejscach jest 
zawężona widoczność co powoduje niebezpieczne sytuacje mogące 
skutkować wypadkami dlatego wnoszę o ustawienie w tych miejscach 
luster . Dziękuję .

Z poważaniem 
Małgorzata Iżyńska



 
 
 
 



 


